



Styrelseprotokoll Hälleforshundklubben 2025-03-09

Digitalt möte, start kl 19

Deltagare: Jan-Erik Bjermqvist, Märta Truuts, Roger Molin, Anna-Lena Carlsson, Johan Ketzenius, Ingalill Olsson,

Ej närvarande: Maria Granqvist

1 Möte öppnas

Jan-Erik (ordförande) öppnar möte

2 Val av justerare

Mötet föreslår Roger Molin till justerare

Beslut: Mötet godtar förslaget.

3 Val av sekreterare

Mötet föreslår Ingalill Olsson till sekreterare

Beslut: Mötet godtar förslaget.

4 Godkännande av dagordningen

Beslut: Mötet godkände dagordningen

5 Föregående protokoll

Mötet gick igenom föregående protokoll. Protokollet lades sedan till handlingarna

6 Meddelande och skrivelser (SKK, SÄK, Övriga)

6.1 Protokoll SÄK och NÄU

SÄK ville ha in information om styrelsen så fort som möjligt när det konstituerade mötet har varit.

Snart är det den årliga SÄKS Årsstämma och ordförande konferens som anordnas av Gävleborgs Älghundsklubb detta år.

7 Ekonomirapport (Johan)

7.1 Nuläge, resultaträkning och balansräkning. Inkommit lite medlemsavgifter.

Alla papper är skickade till revisor och de ser bra ut.

Behöver inventera medlemsprylarna och lägga ut en bild på hemsidan vad vi har. Behov av att trycka upp mer dekaler.

7.2 Revisionsberättelsen, Kerstin är nöjd.

8 Årsmöte (Alla)

8.1 Årsmöte 2025-03-23 kl 19

8.2 Anmällda till mötet? Få anmällda ännu.

8.3 Handlingar till medlemmar före mötet. Handlingar kommer att ligga som pdf filer på hemsidan som var och en kan hämta, även motionerna. Roger kommer att ha en presentation som skickas även till Märith så det finns en back-upp

8.4 Digital teknik ok?

8.5 Handlingar som presenteras digitalt på årsmötet

8.6 Innan mötet startar ger Märit information om den digitala tekniken.

8.7 Inledning

8.8 Motioner som inkommit. Styrelsen har lagt svar till motionerna.
Resonerade lite kring motionerna.

8.9 Uppdrag till styrelsen? Uppmärksamma eldsjälarna som betytt mycket för Hälleforsaren. Leif Gulin har skrivit om Bo Tobiasson.

8.10 Rambudget 2025, kommer att gå igenom det på årsmötet.

8.11 Verksamhetsplan, medlemsaktiviteter? Ett förslag har inkommit till styrelsen om en träff/aktivitet vid Älgparken i Ockelbo. Ingalill har varit i kontakt med älgparken för prisuppgifter, bokningsmöjligheter mm.

8.12 RAS uppföljning

8.13 Klubbkamp, prisutdelning, Roger informerade lite om själva presentationen som hålls på årsmötet.

9 Rapport från avelsrådet (Ulrika, Jan-Erik)

9.1 inmönstringsförslag, P.G

9.2 Hälsoläget+ Fokusområden inget som sticker ut

9.3 Rasavelsstrategi pågående

9.4 Avvikelsehantering

10 Jaktprov (Roger)

10.1 Klubbkamp 2025

10.2 arbetsgrupp

10.3 Medlemsprylar, Franklin

11 Utställningar (Anna-Lena)

11.1 Har varit 7 st utställningar under våren, 10 tikar och 6 hanar.

12 Medlemsansvarig (Maria)

12.1 Medlemsläget

12.2 Valpköpare som inte är medlem erbjuds avgiftsfri medlemskap första året. Brev till uppfödare.

13 Digitala gränssnitt (Märit)

13.1 Avstämning

13.2 Parningsinformation, kolla igenom och uppdatera.

13.3 Tidningen Älghunden kommande stoppdatum. Kommer att Lägga ut information från våran Klubbkamp.

14 Utbildningar (Jan-Erik)

14.1 Se SKKs hemsida

15 Övriga frågor

15.1 utställningar, mässor m.m. representanter?

15.2 Förslag inkom på ett annat sätt att göra klubbkamp. Skulle resonera vidare på det.

16 Nästa möte (Jan Erik)

Årsmöte söndagen den 23/3-25, kl 19

17 Mötet avslutas

Jan Erik (ordförande) avslutar och tackar för ett givande möte.

